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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:264 Säkerheten på svenska rastplatser

SVT Nyheter skrev nyligen (den 30 oktober 2016) om oron som finns bland 
långtradarchaufförer angående de svenska rastplatserna. Många känner sig 
oroliga för hot, rån och stölder. Trafikanalys har på regeringens uppdrag gjort 
en granskning av rastplatser vid vägarna i Sverige. Undersökningen från 
Trafikanalys visade bland annat att lastbilschaufförerna efterfrågar både fler 
och säkrare rastplatser. Det finns i dag för få rastplatser, och det är ofta trångt 
på dem. Enligt Trafikanalys rapport finns det endast två säkra rastplatser i 
Sverige. Många förare upplever enligt rapporten att polisen inte är tillräckligt 
synlig eller har tillräcklig kontroll. Frågan är komplex; många aktörer är 
inblandade i frågan, och ansvarsfördelningen mellan branschen och det 
offentliga är inte helt tydlig, enligt Trafikanalys. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman: 

 

Tänker statsrådet ta några initiativ med anledning av de uppgifter som har 
kommit fram i rapporten från Trafikanalys angående säkerheten på de svenska 
rastplatserna?

………………………………………

Lars-Arne Staxäng (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-11-02
Besvaras senast
2016-11-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


